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Abstract

This thesis discusses some problems in mathematical finance 

driven by Brownian motion, which is the basis for a large part of the 

modern probability theory that has been mentioned in the first chapter 

and which plays a crucial role in financial and statistical applications. The 

Brownian motion also became increasingly important in other 

mathematical aspects such as partial differential equations and differential 

geometry.

Chapter two includes different constructions of Brownian motion 

and properties of Brownian paths. 

Chapters three and four include the results in mathematical finance 

and some applications, such as the discussion of the hedging strategies for 

contingent T-claims (e.g. European and Asian options) in Black and 

Scholes Market as well as some examples.
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البحث خلصة

عض الرسالة هذه ناقشت سائل ب ضيات في الم يل ريا يادة التمو  بق

جزء أساس هي التي البراونية الحركة ية من كبير ل ية النظر ثة الحتمال  الحدي

صل في ذكرها تم التي كة الأول. الف ية الحر عب البراون ًا تل ًا دور ي  في جوهر

صائية المالية التطبيقات بعض ما والح ها ك صير أن ية ذات ت  في زائدة أهم

 التفاضلية. والهندسة الجزئية التفاضلية المعادلت مثل رياضية أخرى نواحي

ضمن صل يت ثاني الف لف ال شآت مخت كة من ية الحر صائص البراون  وخ

 التمويل رياضيات في النتائج فيتضمنان والرابع الثالث الفصلين أما مساراتها

عض إيجاد مثل التطبيقات وبعض تائج ب ية الن سعير الكم عض لت يارات ب  الخ

المكتمل. وشول بلك بسوق يعرف ما في والسيوية الأوروبية مثل
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